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PÖYTÄKIRJA   HALLITUKSEN KOKOUS 5/2023 

 

Paikka: Teams 

Aika:  29.11.2023, klo 18.00 

Paikalla: pj Marko Stålnacke 

 varapj Pasi Lähdekorpi 

 Samuli Koskenniemi 

 Jari Moilanen 

 Jarkko Mannersuo 

 Joni Pirhonen 

 Jani Heikkilä 

 Maija Korpela 

 Ari Mäkelä 

 Aleksi Stenfors 

 Petri Kesävaara 

 Mari Isokoski 

 Pentti Impiö 

 sihteeri Kirsi Tuominen 

 
57§ Kokouksen avaus 
 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.03 
 
58§ Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 
 
59§ Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksytään asialista yhdellä muutoksella. Kohta 72§ lisätty ensimmäisen 
asialistan lähetyksen jälkeen. 
 

60§ Edellisen kokouksen pöytäkirja  
 Hyväksyttiin edellinen pöytäkirja ilman muutoksia. 
  
61§ Talous ja tilinpäätös 2023 

Tällä hetkellä taloustilanne näyttää hyvältä, mutta vielä puuttuu tuloja ja menoja. 
Tuloista vielä puuttuu mm. Kennelliiton Maaottelu-avustukset sekä menoista 
viimeisin ekipage lehden kustannukset ja lintuistutukset sekä häntärahat. 
Erikoisnäyttelyt menneet hieman miinuksen puolelle,  
Osinkotuotot olleet hyvät, sekä rahastotuotot. 
Kokonaisuudessaan tänä vuonna ollaan pysytty budjetissa, sekä jäädään plussan 
puolelle. 
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62§ Alustava budjetti 2024 
 Vuoden 2024 budjettia on lähdetty rakentamaan vuoden 2023 pohjalta. 

 Vuodelle 2024 mahdollisesti tulossa maaottelu englanninsettereille, muista ei 
vielä tieto. Vuodelle 2024 MM-kisoihin kerho lähettää joukkueen jos se vain 
saadaan kasaan. Huomioidaan tämä budjetissa. Tuomaripäivät tulee myös 
huomioida kustannuspuolella. 
Lopullinen budjetti esitetään vuosikokoukselle, mikä se sitten hyväksytään. 
Jaoksille lähtee vielä heidän alustava budjetti vuodelle -24 tarkistettavaksi ja 
täydennettäväksi. Jaosten budjetit olisi hyvä olla valmiina tammikuun puoliväliin 
mennessä, jonka jälkeen ne siirtyy vielä hallitukselle läpikäytäväksi. 
Tilikauden ylijäämä tulee olemaan lähellä nollaa arviossa. 
   

        63§ Koevuoden 2023 yhteenveto, koeviikko ja 2024 koekalenteri (kokeiden    
anomiset) 

 Koevuosi 2023 toteutui suunnitelmien mukaan, kokeet anottiin ajallaan ja 
kokeisiin saatiin tuomarit vaikka se välistä aiheutti hankaluuksia. 
Lintutoimitukset myös toteutui suunnitelmien mukaan.  

 Tulevaisuudessa tulisi vielä paremmin huomioida meidän vapaa-ehtoiset 
toimijat, koeoppaat. Tämän kauden lopulla koetoimitsijoita tullaan muistamaan. 

 
 Vuoden 2024 alustavaa koekalenteria on jo suunniteltu. Koeviikko tulisi 

asettumaan viikolle 40, eli välille 30.9.-6.10.2024. 
 Ennen Elit-kilpailua suunnitelman mukaan olisi 5 Voi-luokan koetta. Elit 

pisteiden kerääminen, 3 parasta tulosta. Hallitus päättää mistä VOI-luokan 
kokeista pisteitä voi kerätä? ELIT 19.10.2024. 

 Vuoden vaihteessa anottaviin erikoiskilpailuihin (Ei kv- koe) koulutustoimikunta 
kutsuu tuomarit.   

  
64§ Vuosikokous 2024 

Vuosikokoukselle tilat varattu Hotelli-Ravintola Alma Seinäjoki, ajankohta 
2.3.2024. Kokouskutsu tammikuussa -24, mainos jo seuraavaan Ekipage-lehteen 
ajankohdasta.  

  
65§ Toimintasuunnitelma 2024 

Pohjana vuoden 2023 malli. Huomiona erikoisnäyttely-tapahtuma, maaottelut, 
MM-kilpailut. Käydään lävitse tammikuun kokouksessa. Käydään lävitse 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  
 

66§ Hallituksen erovuoroiset 
Pasi Lähdekorpi ja Jarkko Mannersuo toimikausi 2021-2023, Pasi Lähdekorpi 
valmis jatkamaan, Jarkko Mannersuo ilmoittaa myöhemmin. Varajäsenistä Pentti 
Impiö ei ole jatkamassa, Anni Ikäläinen ei kokouksessa paikalla, joten kysytään 
hänen halukkuutta jatkoon seuraavaan kokoukseen mennessä.  

 
67§ Avustushakemukset 
 Hakemukset on tehty Kennelliittoon, kaikkia ei ole vielä maksettu.  
  
68§ Aspiranttitilanne 
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Juha Tikkunen saanut ylituomari oikeudet 11/23, Suvi Lintukangas suorittanut 
kaikki mutta ei ole hakenut oikeuksia.  Outi Kostamo ja Jani Heikklä käyneet ytI 

 Jukka Koivumaan hakemus kennelpiirin käsittelyssä 12/23. 
 Uusien aspiranttien haku käynnistetään koulutustoimikunnan aloitteesta 2024? 
  

 
        69§ Erikoisnäyttely 2024, tuomarit 
 8-9.6. 2024, paikkana Vuokatti. 

Lauantaina noutomestaruus ja ampumakilpailu (pyyjahti) sekä illanvietto. 
Sunnuntaina erikoisnäyttely. 
Toimijoita lauantain läpiviemiseen tarvitaan. Jaokset voisivat kartoittaa löytyykö 
innokkaita osallistujia. Pj vielä keskustelee näyttelytoimikunnan kanssa, että 
kuinka pitkälle ovat jo suunnitelmia viikonlopun suhteen tehneet. 
Näyttelytoimikunnan tuomariehdotus englannin- ja gordoninsetterit Britt-Marie 
Dornell Ruotsi, Irlanninsetterit ja pointterit Vibeke Lorentzen-Andersson Ruotsi. 
Nämä hyväksytään. 

 
 70§ Jäsenasiat 

Nykyisin hyväksytään sähköpostitse uudet jäsenet, joten tässä kokouksessa ei 
nyt tarvetta käsitellä. 

        71§ Jaosten ja toimikuntien terveiset 
Is jaoksen terveiset; Vuosi mennyt normaalisti. Pari uutta jäsentä tänä vuonna 
aloittanut jaostoiminnassa ja saatu myös talkoisiin väkeä mukaan. Jalostuksen 
tavoiteohjelma myös saatu hyväksyttyä, johon vuosikokouksen jälkeen tuli vielä 
lisäyksiä. Tästä tulossa juttu seuraavaan Ekipage-lehteen. 
 
Gs jaos; Tänä vuonna ollut epäonnea tapahtumien suhteen, kesäpäivät jouduttiin 
perumaan vähäisen ilmoittautumismäärän takia. Syksyllä myös nuorten koirien 
koulutusviikonloppu peruttiin maastojen takia. Gordon Race saatiin sitten 
puolestaan ennätysmäärä osallistujia. Vuoden 2024 kilpailua vielä mietitään 
maastojen osalta kake/kame? JTO 2023 hyväksytty ja sen osalta kaikki kunnossa. 
Yleisesti keskustelujen aiheita mitä on noussut, on harrastajamäärät, kuinka 
saataisiin lisää väkeä mukaan. Yleinen keskustelu metsästysharrastuksesta 
noussut myös puheenaiheeksi. Tuomaripula myös herättää keskustelua. 
 
Es jaos; Hyvä vuosi takana, hyvää aktiivista toimintaa. Saatu esim. paljon 
jaostuotteita, kesäpäivät onnistuneesti viety lävitse sekä ES-Open lisäksi. 
Tulevana tekemisenä alkaa JTO päivittäminen. 
 
Pointterijaos; 2 uutta jäsentä saatu jaokseen. Raskas vuosi ollut sen puolesta, 
että tehtävät kasaantuneet muutamalle toimijalle, pyritään keskustelemaan 
kuinka tehtäviä jaettaisiin. Koulutusviikonloput olleet suosittuja ja niitä tullaan 
todennäköisesti jatkamaan. Tuomaritilanne rasittanut varsinkin 
päätöskoeviikonlopun osalta, mikä ollut vaarassa peruuntua kokonaan lauantain 
osalta kunnes saatiin ulkomailta tuomari paikalle.  
Koetoimitsijoiden kulut puhuttaneet. 
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Jalostustoimikunnan terveiset; JTO:t pyörii ja taas lähdetään tekemään uusia. 
Jalostustoimikunta on käytettävissä koko prosessin ajan. Luonteeseen ja 
terveyteen liittyviä asioita hyvä nostaa esille. Tuleeko meillä kirjattua kokeisiin 
osallistuvien koirien luonteenpiirteet koearvosteluun. Tätä on syytä tarkastella.   
 
Ulkomuototuomarikoulutus- toimikunta 
Kanakoirakerho koulutti rotuihimme laajennusoikeudet saaneita 
ulkomuototuomareita Kauhavalla 14 – 15.10.2023. Ensimmäisenä päivänä 
tuomarit seurasivat kenttäkokeita ja toinen päivä oli varattu rotujen esittelyyn 
esimerkkikoiriin ja rotumääritelmiin tutustuen. Paikalla oli kahdeksan 
ulkomuototuomaria: Jarmo Hilpinen, Johana Sarkkinen, Kati Taipale, Teija 
Viljanmaa-Petjala, Jouko Leiviskä, Veli-Pekka Kumpumäki, Kirsi Sainio, Susanna 
Uusitupa-Kärppä. Nämä tuomarit saivat koulutuksen perusteella punavalkoisen 
irlanninsetterin arvosteluoikeudet 
Marraskuussa järjestimme kaksi arvostelukoetilaisuutta Lahdessa. Kokeiden 
vastaanottavina tuomariena olivat Eeva Anttinen ja Virpi Sarparanta. Käytännön 
järjestelyistä vastasi Leena Majala-Heino 
7.11 tentittiin englanninsetteri ja punainen irlanninsetteri. Näiden rotujen 
arvosteluoikeudet saivat Kati Taipale, Veli-Pekka Kumpumäki ja Jouko Leiviskä. 
21.11. olivat vuorossa pointteri ja gordoninsetteri. Arvosteluoikeudet 
myönnettiin pointterin osalta Sophie Aspholmille, Veli-Pekka Kumpumäelle, 
Jouko Leiviskälle ja Kati Taipaleelle. Kati Taipale oli ainoa, joka tentti 
gordoninsetterit ja sai tämänkin rodun arvosteluoikeudet. 
Keväällä 2024 pitää järjestää kaikille neljälle rodulle koearvostelutilaisuudet.  
Erikoiskoulutusta ei tarvetta järjestää ennen kuin syksyllä 2025. 

  

 
         

 
73§ Muut asiat 

a) Kennelliittoon tehty ilmoitus, pitäisikö nimi olla Brittiläiset kanakoirat vai 
englantilaiset. Suomessa vakiintunut nimi englantilaiset kanakoirat, mikä 
käytetty pitkään. Ei aihetta lähteä muuttamaan. 

b) Koetoimitsijoille myös korvaus kokeen järjestämisestä/km-korvaus? 
Keskustellaan tästä myöhemmin ennen vuosikokousta.  

c) Kennelliitto kokoaa nuorten vaikuttajafoorumia. Olisi hienoa, jos saataisiin 
harrastustoimintaa mukaan nuoria aktiivisemmin. Tehdään tästä julkaisu 
kerhon nettisivuille. 

d) Seuraava kokous päätetty pidettäväksi 24.1.2024 klo 18.30. 
 

 
        74§ Kokouksen päättäminen 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.30. 


